



Golden Week - Complimentary breakfast voucher 黄金周 国庆节 - 免费早餐礼券

Thank you for staying with us! Please keep this voucher and give it to our front desk when you check in to our participating hotels in South East Asia & Korea.

感谢您选择洲际酒店集团，请保存好此早餐券并在入住东南亚以及韩国的参与活动酒店的时候提交给前台。

This voucher entitles you to the same amount of breakfasts as your room registration.
您将获得与您房间注册人数相同的免费早餐

- ✓ 请确保您是 IHG® 优悦会会员
- ✓ 请确保您是通过 IHG® 官方渠道并以最优会员价或者提前购买价预定并入住参与活动的酒店
- ✓ 请确保您是在有效活动日期内预定并入住的
- ✓ 请确保您已下载了 IHG 手机 APP

Terms and Conditions

Golden Week Promotion: Stay in South East Asia and Korea participating hotels between 22 September 2017 and 23 October 2017 and receive a complimentary breakfast daily (2 adults per room maximum).

This Offer is only available to China, Hong Kong or Macau passport holders or foreign passport holders who provide evidence that they are a resident in China, Hong Kong or Macau. Must be an IHG® Rewards Club member and must download the IHG App to participate in this Offer ("Registration"). Must book Your Rate or Advance Purchase Rate booked on any official IHG website or Central Reservations Office at participating InterContinental®, Crowne Plaza®, Hotel Indigo®, Holiday Inn®, Staybridge Suites® or Holiday Inn Express® hotels in South East Asia and Korea between 30 August 2017 and 16 October 2017 and have been consumed by the member between 22 September 2017 and 23 October 2017 (both dates inclusive). Complimentary buffet breakfast will be provided to a maximum of 2 adults per room and will be in the restaurant appointed by the participating hotel. The number of complimentary breakfasts is redeemed based on total number of people registered and stayed in the room. This Offer is subject to the standard [IHG Rewards Club Membership Terms and Conditions](#) and earning structure, which can be obtained by visiting www.ihgrewardsclub.com. IHG reserves the right to stop provision of the complimentary breakfast or cancel a member's account if fraudulent use of the Offer is detected. To the extent permitted by applicable law, IHG® Rewards Club reserves the right to cancel, suspend and/or modify the Promotion/Offer at any time with or without notice. To the extent permitted by applicable law, IHG reserves the right of final interpretation of this Offer.

© 2017 InterContinental Hotels Group, 230 Victoria Street, #13-00 Bugis Junction Towers, 188024, Singapore. All rights reserved. Most hotels are independently owned and operated.

使用条款

本优惠仅适用于中国大陆、香港或澳门护照持有人或可提供中国大陆、香港或澳门居住证明的外国护照持有人。必须是 IHG® 优悦会会员且必须下载 IHG 应用方可参加本优惠活动（“注册”）。必须通过任何 IHG 官方网站或参加活动的洲际酒店、皇冠假日酒店、英迪格酒店、假日酒店、Staybridge Suites® 酒店或智选假日酒店预订中心以“专属特价”或“预购价格”于 2017 年 8 月 22 日至 2017 年 10 月 16 日期间预订东南亚和韩国参加活动的酒店，并在 2017 年 9 月 22 日（含）至 2017 年 10 月 23 日（含）期间入住酒店。免费自助早餐最多面向每间客房的 2 名成人提供，并将在参加活动的酒店的指定餐厅供应。免费早餐的份数取决于客房中登记和入住的总人数。本优惠活动须遵守 IHG® 优悦会会员标准条款与附则及积分累计结构，了解详情，请访问：www.ihgrewardsclub.com。如在优惠活动中发现欺诈行为，IHG 有权停止供应免费早餐或取消会员账户。

在适用法律允许的范围内，IHG® 优悦会有权随时取消、推迟和/或修改促销活动/优惠，恕不另行通知。在适用法律允许的范围内，洲际酒店集团保留对以上条款与附则的最终解释权